
https://www.trumpf.com/pl_PL/newsroom/historie/konferencja-prasowa-intech-chcemy-byc-wiodacym-dostawca-rozwiazan-si-w-naszej-branzy/

Firma TRUMPF będzie nadal rozwijać swoją pozycję w obszarze sztucznej inteligencji. Ale jakie możliwości zwiększenia

wydajności produkcji niesie ze sobą takie podejście? Jak Niemcy wypadają na tle międzynarodowej konkurencji? W jaki

sposób firmy powinny podchodzić do tematu sztucznej inteligencji? Stephan Mayer, dyrektor generalny ds. obrabiarek w

firmie TRUMPF, Hagen Zimer, dyrektor generalny ds. techniki laserowej w firmie TRUMPF oraz Sepp Hochreiter, profesor

bioinformatyki na Uniwersytecie Johannesa Keplera w Linzu (JKU) i pionier sztucznej inteligencji, omówią to na oficjalnej

konferencji prasowej firmy TRUMPF w ramach targów INTECH.

Proszę kliknąć tutaj, aby obejrzeć pełną konferencję prasową.
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Konferencja prasowa INTECH: „Chcemy

być wiodącym dostawcą rozwiązań SI w

naszej branży”

https://youtu.be/R1GMVuMkhXY

